
 
   

  ZÁPISNICA 

 

 
 

 
K bodu 1 
Predseda komisie otvoril rokovanie komisie, privítal prítomných. Komisia bola uznášania schopná, počet 
prítomných 7 členov.  Do bodu programu rôzne bol doplnený bod Informácia o návrhu schválenia zadania pre 
UPN zóny Ružomberok Hrabovo. Komisia odhlasovala jednohlasne predložený program.  
 
K bodu 2 -  Návrh rozdelenia dotácií v zmysle VZN č. 5/2024 o poskytovaní dotácií na rok 2025 pre oblasť ŽP 
Komisii bol predložený návrh rozdelenia dotácií podľa vzoru z minulých rokov a teda aj vzhľadom na 
dostačujúci rozpočet, bez ponižovania požadovaných dotácií, pri uspokojení všetkých žiadateľov. 
Členovia boli informovaní, že žiadosti nebolo ohodnotené všetkými členmi komisie. Žiadosti v elektronickom 
systéme ohodnotili nasledovní členovia komisie: Burgan, Klačko, Kmeťová, Nguyen, Dítě, Kravčák, Hanes, 
Bašary, pričom p. Bašary nehodnotil žiadosti na činnosť a projekt, ktoré boli podané SZZ OV RK, kde je p. Bašary 
štatutárom/žiadateľom. 
Prebehla diskusia ohľadne výsledkov hlasovania a nedostatočnej kvality, či vhodnosti zaradenia žiadostí práve 
do oblasti ŽP a ich prínosu v tejto oblasti. Po diskusii prítomní členovia zvolili na určenie poradia žiadateľov 
nasledovný kľúč: súčet bodov prerátaný podľa počtu hodnotiteľov na priemer bodov, pričom 100% 
požadovanej dotácie sa pridelí žiadostiam s najvyšším priemerom bodov. Pri žiadostiach s nižším priemerom 
bodov sa pristúpi k poníženiu požadovanej dotácie vo výsledku o podiel získaného priemeru bodov 
a najvyššieho priemeru bodov v percentách a zaokrúhlené na desiatky nahor.   
Komisia má za cieľ týmto ohodnotením a pridelením výšky dotácií zabezpečiť, aby napriek dostatočnému 
finančnému krytiu pre všetky požadované dotácie, boli prostriedky poskytnuté v plnej výške, len na tie 

 

Názov komisie Komisia pre životné prostredie pri Mestskom zastupiteľstve v Ružomberku 

Zápisnica a uznesenia z rokovania komisie  

Dátum Pondelok 10.03.2025 

Hodina 10:00 hod. 

Miesto Malá zasadačka, 1.poschodie 

Prítomní 

Predseda Juraj Burgan, Slavomír Klačko, Jozef Bašary, Martina Kmeťová,   
Lukáš Nguyen, Daniel Dítě, Peter Kravčák, Ivan Hrčka – hl. architekt, Paulína 
Kleinová –tajomníčka 
Ospravedlnení: Juraj Šrámek, František Hanes, Milan Filo, Marianna 
Matajová 

Program: 

1. Otvorenie rokovania 

2. Návrh rozdelenia dotácií v zmysle VZN č. 5/2024 o poskyt. dotácií na rok 2025 – oblasť ŽP 

3.  
Informácia o probléme so sústavným znečistením plochy odpočívadiel Bodega – návrh riešenia 
problému 

4. 
Informácia o prechode činnosti a kompetencií z Technických služieb Ružomberok, a.s. na Komunálne 
služby Ružomberok príspevková organizácia 

5. Rôzne 
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žiadosti, ktoré sú dostatočne kvalitné svojím obsahom, s transparentným rozpočtom a efektívne v oblasti 
zlepšovania životného prostredia a realizované najmä na území mesta Ružomberok. 
Komisia môže na ďalšom zasadnutí komisie odporučiť vedeniu mesta ako využiť zostávajúce nevyčerpané 
prostriedky z položky pôvodne určenej na poskytnutie dotácií, efektívne v oblasti ŽP. 
 
Uznesenie č. 1 /2025 
Komisia odporúča schváliť pridelenie dotácií všetkým žiadateľom v plnej požadovanej výške.  
Počet hlasujúcich: 7 
ZA:  0 
PROTI: 6 /Burgan, Klačko, Kmeťová, Nguyen, Dítě, Kravčák /  
ZDRŽAL SA: 1 / Bašary/ 
 
Uznesenie č. 2 /2025 
Komisia odporúča MsR a MsZ schváliť návrh rozdelenia dotácií v zmysle nasledovného rozdelenia:  
Pozn. klúč pre určenie výšky dotácie je rozpísaný vyššie v texte. 

Návrh rozdelenia dotácií na ČINNOSŤ a PROJEKT v oblasti ŽP    

  

  

Žiadateľ o dotáciu na činnosť 
Požadovan
á suma 
dotácie 

Schválená 
suma dotácie 

súčet 
získanýc
h bodov 

počet 
hodnoten
í 

prieme
r bodov 

poníženie 
dotácie 
zaokrúhlen
e na 
desiatky 
nahor 

Slovenský zväz záhradkárov OV RK 1000 1 000 141 7 20,14 o 0 % 

Ochrana prírody a krajiny Liptov o.z. 800 800 157 8 19,62 o 0 % 

Labka nádeje Lúčky 1500 1 050 106 8 13,25 o 70 % 

       

Žiadateľ o dotáciu na  projekt 
požadovan
á suma 
dotácie 

Schválená 
suma dotácie 

súčet 
získanýc
h bodov 

počet 
hodnoten
í 

prieme
r bodov 

poníženie 
dotácie 
zaokrúhlen
e na 
desiatky 
nahor 

Ochrana prírody a krajiny Liptov o.z. 
Deň zeme 2025 1000 1000 192 8 24 o 0 % 

Slovenský zväz záhradkárov OV RK 
Dni záhradkárov 2025 1000 900 152 7 21,71 o 10 % 

Súkromná základná umelecká škola 
JÁNOŠ 
LIPTOV 2025 - XIX. ročník regionálnej 
súťažnej prehliadky výtvarných prác detí 
a mládeže Liptova a Oravy, s témou 
"Voda - dar pre život"  1000 900 171 8 21,38 o 10 % 

ROSART, občianske združenie 
#PODPOKRIEVKOU / eko-detektívka & 
enviro-edukačné aktivity pre študentov 
stredných škôl 2500 2250 162 8 20,25 o 10 % 

Obvodná poľovnícka komora 
Ružomberok 
Poľovnícky deň 2025 1000 500 87 8 10,88 o 50 % 
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Uznesenie č. 3/2025 
Komisia žiada predsedu komisie p. Burgana a člena komisie p. Bašaryho o predloženie návrhu priorít pre 
rozdelenie dotácií na rok 2026, termín do najbližšej komisie pre ŽP. Zároveň ostatní členovia komisie zašlú svoje 
pripomienky ako podklad k návrhu priorít do konca marca predsedovi komisie. 
Počet hlasujúcich: 7 
ZA:  7 /Burgan, Bašary, Klačko, Kmeťová, Nguyen, Dítě, Kravčák / 
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0. 
 
K bodu 3 -  Informácia o probléme so sústavným znečistením plochy odpočívadiel Bodega – návrh riešenia 
problému 
Predseda komisie informoval členov komisie o probléme dlhodobého znečistenia odstavných plôch pre 
motorové vozidlá, pri štátnej ceste medzi Lipt. Osadou a Ružomberkom, resp. odpočívadiel a autobusových 
zastávok v blízkosti zariadenia Bodega. Samotný podnet na riešenie tohto problému vyjadril člen komisie pán 
Hanes, ktorý bol z pracovných dôvodov zo zasadnutia komisie ospravedlnený.  
K problému prebehla diskusia, do ktorej sa zapojili všetci členovia komisie, pričom záver sa premietol do bodov 
uznesenia. Rozoberali sa majitelia pozemkov, správa lokalít resp. štátnej cesty a odstavných plôch, doterajšie 
fungovanie, pôvodcovia odpadu, možnosti zabezpečenia smetných nádob, ich vhodného prevedenia 
(nedostupnosť pre zver), vysýpania a frekvencie odvozu, či úplného odstránenia, umiestnenie kamerového 
systému a jeho prípadná efektivita a praktické použitie pri identifikovaní páchateľov, umiestnenie tabúľ 
upozorňujúcich na zákaz vysýpania smetí. 
 
Uznesenie č. 4/2025 
Komisia odporúča vedeniu mesta: 

1. Vyvolať rokovanie so Slovenskou správou ciest s cieľom dlhodobého riešenia prezentovaného 
problému. 

2. Zabezpečiť osadenie informačných tabúľ v priestoroch odpočívadiel, ktoré budú upozorňovať na zákaz 
vysýpania smetí, príp. s uvedením výstrahy, že priestor je monitorovaný kamerovým systémom. 

3. Zabezpečiť bezodkladné vyčistenie predmetných riešených odstavných plôch a ich okolia od 
nežiadúcich odpadov.  

 
Počet hlasujúcich: 6 
ZA:  6 /Burgan, Bašary, Klačko, Kmeťová, Nguyen, Dítě/ 
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÝ NA HLASOVANÍ: 1 /Kravčák/. 
 
K bodu 4 - Informácia o prechode činnosti a kompetencií z Technických služieb Ružomberok, a.s. na 
Komunálne služby Ružomberok príspevková organizácia 
Predseda komisie stručne informoval členov komisie o prechode činnosti a kompetencií z Technických služieb 
Ružomberok, a.s. na Komunálne služby Ružomberok príspevkovú organizáciu, vrátane návrhu organizačného 
poriadku zamestnancov. 
 
Uznesenie č.5 /2025 
Komisia berie na vedomie informáciu o prechode činnosti a kompetencií z Technických služieb Ružomberok a.s. 
na Komunálne služby Ružomberok príspevkovú organizáciu. 
Počet hlasujúcich: 6 
ZA:  6 /Burgan, Bašary, Klačko, Kmeťová, Nguyen, Dítě/ 
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÝ NA HLASOVANÍ: 1 /Kravčák/ 
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K bodu rôzne – Informácia o schválení Zadania pre ÚPN Ružomberok Hrabovo 
Pán hl. architekt Hrčka prezentoval členom komisie základné informácie ohľadne schváleného Zadania pre 
ÚPN Ružomberok Hrabovo. Išlo o informatívnu správu, nakoľko zadanie už bolo schválené v MsZ nie je možné 
ho v tomto bode pripomienkovať.  
Členovia komisie budú upovedomení o možnosti pripomienkovať Návrh ÚPN Ružomberok Hrabovo 
v pripomienkovom konaní. 
 
Uznesenie č. 6/2025  
Komisia berie na vedomie informatívnu správu o schválení Zadania pre ÚPN Ružomberok Hrabovo. 
Počet hlasujúcich: 6 
ZA:  6 /Burgan, Bašary, Klačko, Kmeťová, Nguyen, Dítě/ 
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
NEPRÍTOMNÝ NA HLASOVANÍ: 1 /Kravčák/. 
 
 
 
 
 
Dňa 10.03.2025 zápisnicu spracovala:  vlastnou rukou    
Ing. Paulína Kleinová –  tajomníčka komisie           
 
Dňa  12.03.2025 so zápisom súhlasí:   vlastnou rukou     
Ing. Juraj Burgan – predseda komisie    


